## COMPANY PROFILE





## **OUR SERVICES**

خد ما تنــا

**Customs Clearance** 

التخليص الجمركي

**Import and Export** 

الاستيراد والتصدير

**Shipping and Unlaoding** 

الشحن والتفريغ

**Transportation** 

النقـل

**Storage** 

التخزين

**Issuing permites for all GOV agencies** 

استخراج التصاريح الحكومية

**Clearance from agents Shipping** 

التخليص من وكلاء الشحن

**Customes Consulting** 

الاستشارات الجمركية

# إيجابيتنا OUR ADVANTAGES

**Fast Services** 

الخدمة السريعة

**Experiance** 

الخبـــــرة

**Ability** 

القدرة

**Speed in Delivery** 

السرعة في التسليم

Capable to overcome adminstrative obstacles

قدرة التغلب على العقبات الإدارية

Our special delegate helps you

مندوبنا الخاص يساعدك

### **Customs Clearance**

We offer you the best services and speedin clearing and avoiding administrative problems.

## **Import and Export**

Expand your import and export opertations globally to ensure you get your ambitions and the growth of your business.

## **Shipping and Unloading**

We ship and unload the goods at the agreed place while provideing protection to ensure the goods arrive safely.

### **Transportation**

Our mission is to safely transport goods and maintain their safety and speed of arrival to you.

## **Storage**

We alwayes strive to store your goods while maintaining their quality.

# Issuing permits for all GOV agencies

We are distinguished by the speed with which government permits are issued and speed in accomplished.

# Clearance from agents Shipping

We provide you with a clearance service from agents shipping in order to avoid difficulties you may encounter.

## **Customs Consulting**

We provide consulting and provide solutions and advice in various aspects of customs worrk based on ewperiance and knowledge.



## التخليص الجمركي

السرعة في التخليص وتجنب المشاكل الإدارية



#### الاستيراد والتصدير

توسيع عملياتك للاستيراد والتصدير على الصعيد العالمي لضمان حصولك على طموحاتك ونمو أعمالك التجارية.



### الشحن والتفريغ

شحن وتغريغ البضائع في المكان المتفق عليه مع توفير سبل الحماية لضمان وصول البضائع بسلامه.



#### النقل

نقـل البضائـع بشـكل أمـن والحفـاظعلـى سـلامتها وسرعة وصولها البكم.



### التخزين

التخزيــن المثالــي لبضائعكــم مـــ3 الحفــاظ علـــى جودتها.



#### استخراج التصاريح الحكومية

نتميــز بســرعة اســتخراج التصاريـــج الحكوميــة والسرعة فـــ إناجزها.



#### التخليص من وكلاء الشحن

نوفر لكم خدمة التخليص من وكلاء الشحن وثلك لتجنب الصعوبات التي قد تواجهكم.



#### الاستشارات الجمركية

نقدم الاستشارات والحلول والنصائح في مختلف النواحي بالعمل الجمركي استناداً بالخبرة والمعرفة.

## تواصلـوا معنـا

(+968) - 96554311- 96006705

E-MAIL: A.alsaadi@seasafeline.co

Liwa, Suhar port, Port city building, Sultanat of Oman

CR: 1288302 P.O. BOX:85 PC:325



